
پرســـپولیس در یکی از بازی های مهم خود در این فصل در مرحله یک هشـــتم 
، فردا به مصاف تیم آلومینیوم اراک خواهد رفت. در همین  جام حذفی کشـــور
یکنان جوان و تیم های پایه خواسته در تمرین  راستا اوسمار از روز گذشته از باز
کتیکی مدنظرش  تیم پایه ها شرکت کنند تا با تمرکز بیشتری بتواند تمرینات تا
برای بازی روز جمعه را در تمرین پیاده کند. پرسپولیس برای این بازی علیرضا 
بیرانونـــد، امید عالیشـــاه و وحدت حنانـــوف را به علت مصدومیت در اختیار 
نخواهد داشت. در این بین فقط عالیشاه مصدوم جدید اردوی تیمش است 
و از این رو ترکیب سرخپوشـــان نســـبت به بازی های اخیر با یک تغییر مواجه 
خواهد شـــد، به این صورت که احتمالا وحید امیری جای عالیشـــاه را خواهد 
یکنـــی که با خصوصیات بـــالای دوندگی و جنگندگی اش ازجمله  گرفـــت. باز
یکنان مورد علاقه اوسمار است و بعید است در صورت عملکرد خوب در  باز

بازی حذفی مجددا به نیمکت سرخپوشان برگردد. 

 سرخپوشان هم قسم شدند
پرسپولیس در یک هفته پیش رو دو بازی سنگین و سرنوشت ساز باید انجام 
دهد. دو مسابقه ای که برای آنها درواقع سرنوشت این فصل شان را رقم خواهد 
زد. بازی فردا مقابل آلومینیوم در رقابت های جام حذفی است و سرخپوشان 
در نیم فصل دوم لیگ مقابل این تیم شکست خوردند. باختی که این بار هم 
اگر تکرار شـــود به قیمت از دســـت دادن یک جام خواهد بود. بازی بعدی نیز 
چهارشـــنبه آینده مقابل ســـپاهان اســـت که تیم اوســـمار محکوم به برد در این 
مســـابقه خواهد بود تا شـــانس رســـیدنش به صدر جدول را از دســـت ندهد. در 
یکنان خواســـته در این روزهای  همیـــن راســـتا اوســـمار در تمرین تیمـــش از باز
فوق العاده حساس فقط روی دو بازی خود تمرکز کرده تا این دو بازی را هم به 
مانند دیدارهای اخیر با پیروزی پشت سر بگذارند. در همین راستا نیز بازیکنان 
در تمرین هم قسم شدند این هفته را به سلامت سپری کنند تا همچنان برای 

کسب دو جام امیدوار باشند. 

 گل محمدی سوژه بازیکنان پرسپولیس
در دو سه روز اخیر بحث حضور یحیی گل محمدی در تراکتور حسابی داغ بوده 
گردان سابق وی هم باشد. از این  و طبیعی است که این مساله مورد توجه شا
رو سرخپوشـــان در تمرین روز گذشـــته در مورد حضور یحیی در تبریز اظهارنظر 
یکن پرسپولیس مورد توجه تراکتور قرار دارند، این  می کردند. از آنجا که چند باز
مساله نیز با توجه به حضور احتمالی یحیی در تبریز سوژه شد. برخی از نفرات 
تیم اعتقاد داشتند که حداقل یکی دو نفری از تیم شان در صورت حضور یحیی 

، به این تیم خواهند رفت.  در تراکتور

 احتمال 50 درصدی حضور بیرانوند مقابل سپاهان
علیرضا بیرانوند که از روز یکشنبه این هفته گچ دستش را باز کرده و تمرینات 
مخصوص خود را که بیشتر شامل فیزیوتراپی است آغاز کرده، همچنان نمی تواند 
در کنار بقیه گلرها تمرینات مخصوص داشـــته باشـــد. او بعد از باز کردن گچ 
دستش این احساس را دارد که دستش ضعیف شده و نیاز به تقویت دارد. از 
طرفی پزشکان به وی گفته اند که باید با حوصله و کم کم تمریناتش را آغاز کند 
و کوچک ترین عجله ای باعث خواهد شـــد چندهفته ای دور از میدان باشـــد. 
در شـــرایط فعلی، او هفته آینده را زمان آغاز تمرینات اصلی اش در نظر گرفته 
که اگر به همین روال پیش برود، از یکی دو روز قبل از بازی با ســـپاهان شـــرایط 
انجام تمرینات اصلی را پیدا خواهد کرد. در چنین شرایطی باید دید او شرایط 
بازی کردن در یک بازی خیلی سنگین با سپاهان را خواهد داشت یا نه. بیرو 
یانش اعلام کرده که فعلا 50 درصد شانس بازی با سپاهان  در صحبت با همباز
را دارد و چندان از حضور در این مســـابقه مطمئن نیســـت. چنانچه رفیعی در 
بـــازی بـــا آلومینیـــوم هم بتواند عملکرد خوبی داشـــته باشـــد، آن وقت احتمال 
یاد است، در غیر این صورت ممکن  حضور او در بازی با سپاهان هم خیلی ز

است شرایط فرق کند. 

 وعده پرداختی به سرخپوشان 
یکنان این تیم بیش از هر زمان  با تغییر مالکیت باشـــگاه پرســـپولیس حالا باز
دیگری از باشـــگاه خود انتظار دارند که مطالبات عقب افتاده آنها را پرداخت 
کند. در همین راستا مسئولان باشگاه پرسپولیس قول پرداختی در 10 اردیبهشت 

را به سرخپوشان داده اند به این امید که کنسرسیوم بانک ها در اولین اقدام، پول 
به باشگاه تحت مالکیت خود ترزیق کند. جالب اینکه در این مورد خبرهای 
ضدونقیضی در مورد پرداخت 10 درصد از قرارداد سرخپوشـــان توســـط هر یک 
از بانک هایی که در مالکیت باشگاه پرسپولیس سهم دارند، مطرح شده است 
درحالی که هیچ یک از این بانک ها قرار نیست به صورت جداگانه به این باشگاه 
پرداختی داشته باشند. درحقیقت همه چیز تحت کنترل کنسرسیوم بانک ها 
خواهد بود و این کنسرسیوم سهم پرداختی هر یک از بانک ها را تعیین خواهد 
گفته نماند که این کنسرسیوم در اولین فرصت قصد دارد اعضای جدید  کرد. نا
هیات مدیره باشگاه پرسپولیس را مشخص کند تا در این هفته های حساس 

این باشگاه از هر نظر شرایط مطلوبی داشته باشد. 

گذاری   نگرانی هواداران بابت نوع وا
با نهایی شدن واگذاری دو باشگاه استقلال و پرسپولیس، همچنان در فضای 
کنش های متفاوت از سوی هواداران این دو باشگاه هستیم.  ی شاهد وا مجاز
هواداران اســـتقلال از اینکه پتروشـــیمی خلیج فارس مالکیت باشگاه شـــان 
را برعهده گرفته حســـابی خوشـــحال هســـتند و اعتقاد دارند که از نظر مالی 
اتفاقات خیلی خوبی برای باشگاه شان رخ خواهد داد. اما در آن سو هواداران 
ی باشگاه شـــان گله مند هســـتند. مخصوصا بعد از  گذار پرســـپولیس از نوع وا
اینکه یک سری از بانک ها مدعی شدند دولت آنها را مجبور به خرید بخشی 
از سهام باشگاه پرسپولیس کرد و بانک شهر هم چون طلب سنگینی از این 
باشگاه داشت وارد عمل شد. مساله دیگری که هواداران پرسپولیس را نگران 
می کند این است که در مورد سیاست های این باشگاه قرار نیست یک شرکت 
ی ها  خاص تصمیم بگیرد بلکه نمایندگان 6 بانک قرار است در سیاستگذار
دخیل باشند و اعضای جدید هیات مدیره این باشگاه را هم درواقع 6 بانک 
مشخص کنند. مساله ای که می تواند اختلاف نظر و حواشی احتمالی را برای 
باشگاه پرسپولیس ایجاد کند. قدر مسلم در مورد سرنوشت هر دو باشگاه از 
حالا نمی شود چیزی را پیش بینی کرد و اتفاق خوبی که برای این دو باشگاه 
رخ خواهـــد داد ایـــن اســـت کـــه حداقل از شـــر بدهی های تمام نشـــدنی خود 
خـــلاص می شـــوند. ضمن اینکه دولت همچنان بـــر عملکرد مدیران این دو 

باشگاه نظارت خواهد داشت. 

عملکرد تیم ملوان در فصل جاری فوق العاده بوده اســـت. این تیم نه یک هفته 
و دو هفته بلکه هفته ها در رقابت با تیم های بالای جدول کم نگذاشـــت و اگر 
چاشنی تجربه به کمک شاگرد مهدی تارتار می آمد چه بسا از پس تیم های مدعی 
هم برآمده و آنها را تا رسیدن به صدر جدول کنار می زدند. ملوان اما برای رسیدن 
به این مرحله رقابت سخت و تنگاتنگی با خودش دارد. این تیم که تاکنون هم 
به واسطه حمایت هواداران موفق به عملکرد خوب در فصل جاری شده است 
بدون شک برای اینکه بخواهد به یک مدعی در لیگ برتر تبدیل شده و جایگاه 
خود را مستحکم تر کند به ساختار مدیریتی حرفه ای تر و بودجه کلان احتیاج 
دارد. همین حالا هم ملوان به کمک برخی تجار انزلی که از طریق دنیامالی، رئیس 
هیات مدیره باشـــگاه ملوان به این تیم مرتبط شـــده اند، تامین می شـــود. هرچند 
مدیرعامل این باشـــگاه نیز تلاش کرده بودجه خوبی برای ملوان در نظر بگیرند 
اما قدرت مالی او به تنهایی برای تامین مخارج چنین باشـــگاهی در ســـطح اول 

فوتبال ایران کافی نیست. 

 ملوان، جذاب لیگ برتر
در تمام سال هایی که تیم فوتبال ملوان سطوح مختلف لیگ های ایران فعالیت 

می کرد همواره هواداران این تیم بی قرار درخشش ملوان در لیگ برتر بودند. ملوان 
تازه لیگ برتری شده بود و در اولین فصل حضورش فقط به بقا فکر می کرد. نتایج 
فصل گذشته این تیم با مازیار زارع نیز خوب بود و تلاش کردند در لیگ برتر بمانند 
اما عملکرد آنها با مهدی تارتار در فصل جاری فراتر از انتظارهاست و همین هم 

باعث شده تا آنها به یکی از جذابیت های لیگ برتر تبدیل شوند. 
تیم ملوان در حال حاضر ۳۸ امتیازی است و در رده پنجم جدول قرار دارد . شاید 
با توجه به رقابتی که بین استقلال و پرسپولیس در فصل جاری در گرفته، باید یکی 
از این دو را قهرمان دانست و برای دیگر تیم های حاضر در لیگ برتر تقریبا شانسی 
قائل نیستیم اما با توجه به فرمت جدید لیگ قهرمانان آسیا، ملوان نیز می تواند به 
حضور در مسابقات باشگاهی آسیا فکر کند. طبق فرمول اعلام شده تیم سوم لیگ 
برتر هم راهی لیگ قهرمانان جدید یا همان تورنمنت سطح دوقاره خواهد شد. 
درحالی که هنوز شش هفته به پایان مسابقات باقی مانده آنها با تراکتور دو امتیاز 
و بـــا ســـپاهان هفـــت امتیاز اختلاف دارند. از ایـــن رو در صورت لغزش هر یک از 
این دو رقیب ملوان نیز شانس آن را دارد تا به نوعی راهی آسیا شود. بازی باقیمانده 
برای این تیم بسیار ارزشمند است. قوی سپید با هواداران بی شمار و خاصش 
می  تواند جلوه تازه ای را از فوتبال ایران در لیگ قهرمانان آسیا به نمایش بگذارد. 

 تراکتور و سپاهان رقیب جدید پیدا کردند
ملوان لیگ را خوب شروع نکرد و اولین باخت را در هفته اول مقابل ذوب آهن تجربه 
کرد. با این حال توانایی های زیادی طی فصل جاری از خود به نمایش گذاشت. 

ابتدا به نظر می رســـید شـــاید موفقیت های این تیم یک اتفاق اســـت و حتی قرار 
گرفتنش در بین رقبای بالا نشین جدول شگفتی زودگذر است اما رفته رفته آنها 
خود را ثابت کرده و جایشان را در بالای جدول پیدا کردند. در طول فصل جاری 
آنها رقابت تنگاتنگی با پنج تیم اول جدول داشته و هرگز کوتاه نیامدند. 10 پیروزی 
که شاگردان تاتار در طول ۲۴ هفته اخیر به دست آوردند در کنار هشت مساوی و 
شش باخت باعث شده همچنان حاشیه امنی برای خود داشته باشد.  در ادامه 
نیز راه برای ملوان چندان ناهموار و ســـخت نیســـت. آنها شـــش هفته حساس و 
حیاتی پیش رو دارند که نتایج همه این شش بازی برایشان مهم است. شاگردان 
تارتار که باید یکی در میان مقابل استقلال خوزستان، شمس آذر و تراکتور در خارج 
، مس و آلومینیوم در پیش  از خانه بازی کنند سه بازی خانگی نیز مقابل هوادار
دارند.  به جز تراکتور که رقیب اصلی ملوان به حساب می آید سایر رقبا در نیمه 
پایینی جدول قرار گرفتند. از این رو با توجه به  انگیزه هایی که شاگردان تارتار برای 
ادامه لیگ دارند مسابقات شان سخت به نظر نمی رسد. آنها در هفته های پایانی 
نیم فصل اول مقابل همین رقبا دو برد، سه مساوی و یک باخت به دست آوردند 
اما این بار اگر می خواهند از تراکتور و سپاهان سبقت گرفته و جایگاه خود را ارتقا 
دهند بدون شک به چیزی بیشتر از ۹ امتیاز نیاز دارند. این در حالی است که 
آنها باید هفته جاری یک بازی مهم در رقابت های جام حذفی مقابل سایپا برگزار 
کنند که با توجه به لیگ یکی بودن سایپا بازی سختی به نظر نمی رسد. البته این 
تیم حتی این شانس را دارد که با قهرمانی در این تورنمنت راهی لیگ نخبگان 
آسیا شده و در نخستین دوره این تورنمنت یک تجربه بسیار خوب داشته باشد. 

 قلمرو قوی سپید
جالب اســـت که قلمرو قوی ســـپید به حاشیه امن خوبی برای تیم ملوان تبدیل 
شده است. شاگردان مهدی تارتار تاکنون فقط سه بار در خانه شکست خوردند 
که آخرین شکست آنها در بازی اخیر مقابل سپاهان بود. تیم ملوان هفته اول را با 
شکست دو بر یک مقابل ذوب آهن در خانه آغاز کرد و پس از آن تا هفته دوازدهم 
در خانه نباخته بود. در واقع شـــمس آذر دومین تیمی بود که موفق شـــد شاگردان 
تارتار را در خانه ببرد. پس از آن دوباره رکورد نباختن های تیم ملوان در انزلی از سر 
گرفته شد تا درنهایت پس از 11 هفته بار دیگر شکستی خانگی را تجربه کند. به 
نظر می رسد این تیم هر 11 هفته یک بار شکستی خانگی را تجربه می کند و اگر 
 ، طبق همین روند پیش برود شاید تا پایان فصل در خانه و در بازی مقابل هوادار
مس و آلومینیوم شکست نخورد. آمار این تیم در جدول رده بندی نشان می دهد 
ملوانان فقط شش شکست در کارنامه خود دارند که با احتساب سه بازی خانگی 
مقابل سه تیم ذوب آهن، شمس آذر و سپاهان شکست های خارج از خانه آنها نیز 
مقابل استقلال، پیکان و پرسپولیس به ترتیب در هفته دوم، بیستم  و بیست و سوم 
اتفاق افتاده است. هواداران این تیم تاکنون برای همه بازی های خانگی تیم ملوان 
سنگ تمام گذاشتند از این رو توقع دارند در همه بازی های خانگی پیروز شوند. 
با توجه به اینکه آنها شانس برگزاری سه بازی خانگی در ورزشگاه سیروس قایقران را 
دارند می توان توقع داشت با حمایت هواداران پرشورشان امتیازات لازم را در قلمرو 
قوی سپید حفظ کنند. از این رو ادامه کار تیم ملوان و جایگاهش در انتهای فصل 

می تواند جالب و دیدنی باشد . 

شـــاید هنوز خیلی ها ندانند که رشـــته دارت در ایران به صورت جدی 
پیگیـــری می شـــود و لژیونری دارد که سال هاســـت بـــرای بالا بردن پرچم 
ایران در مســـابقات جهانی که بالاترین ســـطح مسابقات دارت است، 
می جنگـــد. او البتـــه عنـــوان کم ندارد. تنها ایرانی راه یافته به مســـابقات 
PDC)معتبرترین مسابقات جهانی دارت(، عضو سازمان جهانی دارت 
. مژگان رحمانی، کسی که چند روز  و دارای چندین مدال طلای معتبر
پیش موفق شـــد در مســـابقات جهانی دارت هشتمین زن حرفه ای دنیا 
را شکست دهد تا خود را برای مرحله بعدی معتبرترین مسابقات دنیا 
آمـــاده کند. مـــژگان رحمانی در گفت وگو با »فرهیختگان« از حضورش 
در مســـابقات PDC و ســـقف آرزوهایش در دارت گفت. لژیونری که 

بی مهری ها او را دلسرد نکرد. 

شما جزء ورزشکارانی هستید که در خارج از ایران بیشتر شناخته شده هستید. 
بله. من بیش از آنکه در کشور خودم شناخته باشم در شرق آسیا چهره محبوبی 
هستم و در اروپا هم مرا می شناسند. تنها ورزشکار ایرانی هستم که شبکه اسکای 
اسپورت با من مصاحبه کرده است، یک مقاله نوشته و مصاحبه تصویری داشته 
اســـت. چند هفته پیش تونی دیویســـون یکی از نویسنده  ها و ژورنالیست های 
مشـــهور انگلیســـی کلیات زندگی مرا نوشـــت و گفت می خواهد کتاب زندگی 
مرا چاپ کند. ما در ایران خیلی شناخته شـــده نیســـتیم، به مســـابقات اعزام 
نمی شـــویم. از جیب خودم هزینه کردم و به مســـابقات می روم تا برای قهرمانی 

جهان کسب سهمیه کنم. 

چطور مسیر زندگی تان به دارت رسید و این رشته را انتخاب کردید؟ 
1۳ساله بودم که از طرف شرکت پدرم به شمال رفته بودیم و در مسابقات ورزشی 
برای فرزندان کارکنان شرکت کردم و هر سه دارت من به مرکز خورد، بدون اینکه 
چیزی از دارت بدانم. آنجا اول شدم و به من یک تخته دارت غیر حرفه ای هدیه 
دادند. تخته را به دیوار زدم و شروع به تمرین کردم. می دانستم دارت محدودیت 
سنی ندارد و خیالم راحت بود. عادت داشتم اهدافم را بنویسم و جلوی دارتم 
می نوشـــتم قهرمانی جهان، چون فهمیده بودم اســـتعدادم در این رشته است. 
یادی را کار کردم و با شنا شروع کردم ولی حسی  من از شش سالگی ورزش های ز
که نسبت به دارت داشتم به هیچ رشته ای نداشتم. تا سال ۹۴ که در مجموعه 

ورزشی کشوری تابلو دارت را دیدم و فهمیدم باید شروع کنم. 

و در همین رشته هم لژیونر شدید. 
من ســـال ۲01۹ در کشـــور مالزی قراردادی با باشـــگاه DURY بستم که موسس، 
یف است که من زیر نظر ایشان بازی می کنم.  رئیس و مربی آن آقای آزمی عار
در تیم DURY در مسابقات تیمی بازی می کنم و مسابقات انفرادی  که کاملا 
مســـتقل و با نام ایران اســـت. از ســـال ۲01۹ با این تیم هستم و تنها لژیونر دارت 
ایرانم. ســـال ۲0۲1 عضو تیم اســـپارتان انگلیس شـــدم و در لیگ امارات بازی 
می کنم. البته حدود یک ســـالی هســـت که زمان حضور در امارات را ندارم اما 
یکن رسمی برند ویلمائو  همچنان افتخار همراهی شان را دارم. از سال ۲0۲۲ باز

هستم که برترین برند دارت دنیاست که در انگلستان است. 

دربـــاره مســـابقات جهانـــی دارت کـــه در انگلســـتان مشـــغول آن بودید، توضیح 
می دهید؟ 

مســـابقاتی بـــه نام PDC)ســـازمان حرفه ای دارت جهان( اســـت کـــه من تنها 
نماینده غرب آســـیا در بخش بانوان هســـتم که در این ســـازمان در انگلستان 

ی می کند و هر ساله یک مسابقات قهرمانی جهان دارد که ۹6 نفر سهمیه  باز
حضور می گیرند و گرفتن این ســـهمیه از هفت خوان رســـتم گذشـــتن اســـت! 
ی می کنند و جالب اســـت بدانید یک  این ۹6 نفر برای اســـتیج در لندن باز
ی ها می شـــود، فقط برای حضور  شـــرکت کننده که موفق به حضور در این باز
ی 7هزار پوند جایزه می گیرد. ۹۴ آقا و  و در صورت باخت در همان اولین باز
دو خانم موفق به حضور در این مســـابقات می شـــوند. آن دو خانم از دل ۲۴ 
مرحله مســـابقه ای که در انگلســـتان برگزار می شود، انتخاب می شوند. شش 
مرحله مســـابقه که در هر مرحله چهار اســـتیج دارد و در نهایت نفر یک و دو 
به مسابقات قهرمانی جهان دعوت می شوند؛ مسابقاتی که من الان مشغولش 
هستم، گذراندن همین ۲۴ مرحله است که بتوانم رنک خوبی برای ایران کسب 

کنم. این بالاترین سطح دارت بانوان است. 

هنوز در کشـــور ما  به رشـــته ای مانند دارت بیشـــتر به چشـــم یک ســـرگرمی نگاه 
می شود تا ورزش؟ 

دقیقـــا همین طـــور اســـت، چون اعتقاد دارند که رشـــته باید المپیکی باشـــد یا 
در مســـابقات آســـیایی باشـــد و اینکه شـــناختی از این رشته نیست. باشگاه و 
یم که  اسپانســـری نیســـت. باشگاهی که اســـتاندارد باشد در پایتخت دو تا دار
کادمی دارت خودم است. از این لحاظ می گویم حرفه ای چون در  یکی از آنها آ
بعضی از باشگاه ها فقط چند تخته به دیوار زده اند! این دارت نیست. خیلی ها 
گاهی هنوز  کادمی از من می پرسند مگر دارت هم ورزش است؟ متاسفانه آ در آ

در کشور نیست و حمایت مسئولان و رسانه را می طلبد. 

پیش آمده که به خاطر بی مهری های مسئولان و بها داده نشدن به این رشته ناامید 
شوی و بخواهی آن را کنار بگذاری؟ 

یک تر از آن  من یک ناامیدی عمیقی را تجربه کردم و بعد از آن فکر نمی کنم تار

لحظه ها دیگر باشد. بعد از اولین مدال طلای من خیلی اتفاق های بدی افتاد و 
یک ترین لحظات را گذراندم اما بلند شدم  بی مهری ها خیلی اذیتم کرد. من تار
و با آن تجربه مسیر را ادامه دادم. پذیرفتم که دارت این است و تو باید به تنهایی 
جلو بروی. اگر طلا هم بیاوری برای کسی مهم نیست و با پذیرش این موضوع 
مسیر را ادامه دادم، پس این درد کمتر شد. من برای چیزهایی جنگیدم که برای 
، خرید بلیط و هرچیزی که  رشـــته های دیگر بدیهی اســـت. برای ویزا، اسپانسر
، مســـابقه، اعزام و بلیت را دارد و باید  فکر کنید تنها بودم. ورزشـــکار دیگر اردو
بجنگد و دیده شود و پاداش بگیرد ولی من هیچ کدام از اینها را نداشتم. نهایت 
پاداشی که به من دادند شاید در حد یک تقدیر از هیات تهران بوده است! من 
درد کشیدم اما پذیرفتم که باید این شرایط را تغییر دهم. خدا را شکر چند روز 
قبـــل وزیـــر ورزش بـــه من زنگ زدند و با مـــن صحبت کردند و این برای من یک 
دلگرمی بزرگ بود. گفتند تو سرمایه این کشوری و من می خواهم از تو حمایت 

کنم. قرار شد بروم ایشان را ببینم و گفتم صبوری هایت جواب داد. 

سقف آرزوهایتان در دارت چیست؟ 
سقف آرزوهای من این است که می خواهم به جایی برسم که تمام پرتاب های 
دارت من بدون خطا باشد و آن روز بتوانم عنوان ملکه دارت جهان را کسب 
کنم. باید بگویم کسانی مرا زمین زدند که در ورزش بسیار به آنها اعتماد داشتم 
و فکر می کردند دیگر بلند نمی شـــوم. لطف خدا بود که توانســـتم بلند شـــوم و 
یف، مربی من که تنهایم نگذاشت، راس  باید از چند نفر تشکر کنم. آزمی عار
همپتون منیجر من، پل براون که یکی از منیجرهای بزرگ انگلیســـی اســـت 
و آقای ابوالفضل مامانی مربی تیم ملی جوانان در ســـال ۲01۹ که به من لقب 
کســـتر بلند می شـــوی. همچنین پدر و  ققنوس را داد و گفت دوباره از دل خا
کادمی دارت که در نبود من  مادرم که همیشـــه پشـــتم ایســـتادند و تیمم در آ

کادمی را مدیریت کردند.  آ

سرخپوشان برای یک هفته سرنوشت ساز هم قسم شدند

حضور بیرانوند مقابل سپاهان در هاله ای از ابهام

رکورد نباختن ها ملوان را به رقیب اصلی مدعیان تبدیل کرد

قلمرو  امن قوی سپید

مژگان رحمانی در گفت وگو با »فرهیختگان«: می خواهم به بالاترین سطح دارت بانوان برسم 

برای چیزهایی جنگیدم که جزء بدیهیات ورزش است
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